



News Release

Spokesperson:

A.P. Chen
Chief Finance Officer

D-Link Announced its Global Monthly Pro Forma Revenue of NT\$2,480 Million, up by 9.9% YoY, up 1.5% MoM, for May 2007

Taipei, June 8, 2007 - D-Link today announced its global monthly pro forma revenue of US\$74.6mln for May 2007, up 1.2% MoM or up 4.9% YoY. In Taiwan dollar term, D-Link's global monthly pro forma revenue was NT\$2,480mln, up 1.5% MoM or up 9.9% YoY. As for the year-to-May figures, D-Link reported its global consolidated pro forma revenue (for D-Link Brand product business only) of US\$376.5mln, up 7.1% YoY, or NT\$12,435mln, up 9.8% YoY.

(Note: Starting from April 2007, the consolidated monthly release sales numbers have excluded OEM sales of Alpha Networks.)

友訊科技九十六年五月自結全球品牌營收 新台幣二十四億八仟萬元，較去年成長 9.9%，較上月成長 1.5%

友訊科技今日(96年6月8日)公佈自行結算的96年5月全球品牌營收為美金7仟4佰60萬元，較去年同期成長4.9%，較上月成長1.2%。以新台幣計算，96年5月全球品牌營收則為新台幣24.80億元，較去年同期成長9.9%，較上月成長1.5%。累計96年5月為止，友訊科技自結全球品牌營收為美金3億7仟6佰50萬元，較95年成長7.1%。以新台幣計算，為新台幣124.35億元，較95年成長9.8%。

(註：本公司自4月份起，合併營收數字已剔除本公司關係企業明泰科技之代工營收數字。)

D-Link Corp. May 2007 Monthly Revenue

	US\$ mln			
Net Sales	05/06	YTD/06	05/07	YTD/07
Brand Consolidated	71.1	351.5	74.6	376.5
Group Consolidated	98.0	489.7	100.1	523.0

	NT\$ mln			
Net Sales	05/06	YTD/06	05/07	YTD/07
Brand Consolidated	2,257	11,321	2,480	12,435
Group Consolidated	3,111	15,770	3,332	17,276

All 2007 figures: pro forma

Group consolidated including OEM sales of Alpha Networks